

PATENT ASSIGNMENT COVER SHEET

Electronic Version v1.1
Stylesheet Version v1.2

EPAS ID: PAT7102698

SUBMISSION TYPE:	NEW ASSIGNMENT
NATURE OF CONVEYANCE:	CHANGE OF NAME
CONVEYING PARTY DATA	
Name	Execution Date
AXIOGENESIS AG	03/06/2018
RECEIVING PARTY DATA	
Name:	NCARDIA AG
Street Address:	NATTERMANNALLEE 1
Internal Address:	BUILDING S20
City:	COLOGNE
State/Country:	GERMANY
Postal Code:	50829
PROPERTY NUMBERS Total: 1	
Property Type	Number
Application Number:	17071574
CORRESPONDENCE DATA	
Fax Number:	(704)444-1111
<i>Correspondence will be sent to the e-mail address first; if that is unsuccessful, it will be sent using a fax number, if provided; if that is unsuccessful, it will be sent via US Mail.</i>	
Phone:	7044441000
Email:	patent-mail@alston.com
Correspondent Name:	ALSTON & BIRD LLP/STEPHEN H. SCHILLING
Address Line 1:	BANK OF AMERICA PLAZA, 101 S. TRYON ST.
Address Line 2:	SUITE 4000
Address Line 4:	CHARLOTTE, NORTH CAROLINA 28280-4000
ATTORNEY DOCKET NUMBER:	073291/570792
NAME OF SUBMITTER:	STEPHEN H. SCHILLING
SIGNATURE:	/Stephen H. Schilling/
DATE SIGNED:	01/04/2022
Total Attachments: 4	
source=570792-NAMECHANGE-AxiogenesisTO-NCardiaAG-1#page1.tif	
source=570792-NAMECHANGE-AxiogenesisTO-NCardiaAG-1#page2.tif	
source=570792-NAMECHANGE-AxiogenesisTO-NCardiaAG-1#page3.tif	
source=570792-NAMECHANGE-AxiogenesisTO-NCardiaAG-1#page4.tif	

Nummer der Eintragung	a) Firma b) Sitz, Niederlassung, inländische Geschäftsanschrift, empfangsberechtigte Person, Zweigniederlassungen c) Gegenstand des Unternehmens	Grund- oder Stammkapital	a) Allgemeine Vertretungsregelung b) Vorstand, Leitungsglieder, geschäftsführende Direktoren, persönlich haftender Gesellschafter, Geschäftsführer, Vertretungsberechtigter und besondere Vertretungsbefugnis	Prokura	a) Rechtsform, Beginn, Satzung oder Gesellschaftsvertrag b) Sonstige Rechtsverhältnisse	a) Tag der Eintragung b) Bemerkungen
1.	2	3	4	5	6	7
1	a) Ansgarress AG b) Köln c) die Entwicklung, der Erwerb und die wirtschaftliche Nutzung von Verfahren auf dem Gebiet der angewandten Stammzelltechnologie;	100.000,00 EUR	a) Ist nur ein Vorstandsmitglied bestellt, so vertritt es die Gesellschaft allein. Sind mehrere Vorstandsmitglieder bestellt, so wird die Gesellschaft durch zwei Vorstandsmitglieder oder durch ein Vorstandsmitglied gemeinsam mit einem Prokuristen vertreten. b) Geschäftsführer: Dr. Eibherr, Heinrich, Köln, *03.08.1961 Namen der Gesellschaft mit sich als Vertreter einzelvertretungsberechtigter, mit der Befugnis im schiedsgerichtlichen Streitverfahren abzuschiedeln.		a) Aktiengesellschaft Satzung vom 07.03.2000, geändert am: 24.11.2008.	a) 21.08.2001 Sturbe b) Tag der ersten Eintragung: 07.11.2000 Dieses Blatt ist zur Fortführung auf EDV umgeschrieben worden und dabei an die Stelle des bisherigen Registerblattes getreten. Freigegeben am: 21.08.2001.
2			b) Bestellt als Vorstand: Dr. Fromhoff, Bernd, Köln, *03.01.1956 einzelvertretungsberechtigter, mit der Befugnis im Namen der Gesellschaft mit sich als Vertreter eines Dritten Rechtsgeschäfte abzuschließen mit Ausnahme von Rechtsgeschäften zwischen der Ansgarress AG und der Cell Center Cologne GmbH.			a) 24.07.2002 Weidlich
3					a) Die Hauptversammlung vom 08.03.2005 hat die Erhöhung des Grundkapitals der Gesellschaft von 100.000,00 Euro um bis zu 10.000,00 Euro auf bis zu 110.000,00 Euro beschlossen. Ferner ist die Satzung geändert in § 4 (Sakramentationen) und § 24 Abs.2 (Einberufung der Hauptversammlung).	a) 17.03.2005 Wärzner
4		110.000,00 EUR			a) Die auf der Hauptversammlung vom 08.03.2005	a) 06.04.2005

Nummer der Eintragung	a) Firma b) Sitz, Niederlassung, inländische Geschäftsanschrift, empfangsberechtigte Person, Zweigstellenansungen c) Gegenstand des Unternehmens	Grund- oder Stammkapital	a) Allgemeine Vertretungsregelung b) Vorstand, Leitungsgang, geschäftsführende Direktoren, persönlich haftender Gesellschafter, Geschäftsführer, Vertretungsberechtigter und besondere Vertretungsbefugnis	Prokura	a) Rechtsform, Begriffs, Satzung oder Gesellschaftsvertrag b) Sonstige Rechtsverhältnisse	a) Tag der Eintragung b) Bemerkungen
1	2	3	4	5	6	7
124	a) Ncardia AG				turch Vertrag vom 01. Juni 2009 auf Christian Graf Dürckheim-Ketelhodt, geboren am 16. Februar 1944, London, unter Erteilung der Zustimmung durch die Hauptversammlung vom 26. August 2013 übertragen wurde und dessen Übertragung in das Handelsregister eingetragen wurde, ist mit Beendigung der Laufzeit mit Wirkung zum Ablauf des 30. Juni 2015 beendet.	a) Die Hauptversammlung vom 15.12.2017 hat eine Änderung der Satzung in § 1 Abs. 1 (Firma) und mit ihr die Änderung der Firma beschlossen.

Entry number	a) Company b) Place of business, offices, domestic business address, authorized recipient, branch offices c) Corporate purpose	Share capital or capital stock	a) General framework of representation b) Executive board, supervisory body, managing directors, individually liable shareholder, chief executive officer, authorized representatives and particular representative competence	General commercial power of representation (procuratio)	a) Legal form, commencement, articles of incorporation or shareholder agreement b) Other legal circumstances	a) Day of entry b) Remarks
1	a) Aktiengesellschaft b) Cologne c) the development, acquisition and the commercial use of methods in the area of applied stem cell technology	100.000,00 EUR	a) If only one member of the executive board has been appointed, he/she represents the company alone. If several members of the executive board are appointed then the company is represented by two members of the executive board or by one member of the board together with an authorized signatory ("Prokurist") b) Chief executive officer: Dr. Bohlen, Heinrich, Cologne *September 23, 1961 Authorized to sole representation; authorized to conclude legal transactions on behalf of the company with himself as representative of a third party	a) stock company articles of incorporation of September 07, 2000, amended on November 24, 2000	a) August 21, 2001 Strube b) Day of the first entry November 07, 2000 This sheet has been rewritten for continuation in electronic data processing and replaced the hitherto existing register sheet. Released on August 21, 2001.	7
2			b) appointed into the executive board: Dr. Fronhoff, Bernd, Cologne *January 03, 1956, Authorized to sole representation; authorized to conclude legal transactions on behalf of the company with himself as representative of a third party except of legal transactions between the Avigenes AG and Cell Center Cologne GmbH		a) July 24, 2002 Hedrich	
3				a) The General Meeting on March 08, 2005 enacted to increase the company's share capital from EUR 100.000,00 by up to EUR 10.000,00 to up to EUR 110.000,00. Furthermore, the articles of incorporation have been amended in Section 4 (Announcements) and Section 24 (2) (Competing of the General Meeting).	a) March 17, 2005 Mantzer	
4		110.000,00 EUR		a) The on the General Meeting on March 08, 2005	a) April 06, 2005	

Handwritten signature

Entry number	a) Company b) Place of business, office, domestic business address, authorized recipient, branch offices c) Corporate purpose	Share capital or capital stock	a) General framework of representation b) Executive board, supervisory body, managing directors, individually liable shareholder, chief executive officer, authorized representatives and particular representative competence	General commercial power of representation (procuratio n)	a) Legal form, commencement, articles of incorporation or shareholder agreement b) Other legal circumstances	a) Day of entry b) Remarks
1	2	3	4	5	6	7
124	a) Mcardia AG				transferred via contract of June 01, 2009 to Christian Graf Dürckheim-Ketelhödt, born February 16, 1944, London, under approval by the general meeting of August 26, 2013, and which transfer has been entered into the commercial register, ended with the end of the term with effect from the end of June 30, 2015	a) March 06, 2018 Sijok
					a) The general meeting of December 18, 2017 agreed upon an amendment of the articles of incorporation in § 1 (1) (company) and with it an amendment of the company	

SIGNATURE OF
THE TRANSLATOR:

